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Vergadering:  maandag 6 mei 2019, 20.00 uur in Herboren Toren 
Aanwezig:  Helga Wagemaker, Aad Kramer, Willy Schipper en Elli Ruijter 
Afwezig:  Jacco Stuijvenberg, Cees Rutsen, Hans Verheggen (ziek), Peter Vlam en Lars Dignum 
Gasten:  Harry Piket 
 
1.  Notulen vorige vergadering 11 maart 2019 
Harry geeft aan dat hij vorige keer afwezig was met afbericht. Dit wordt aangepast. 
 
2.  To do list vorige vergadering 
-Helga heeft opzet gemaakt voor uitnodiging CPO project. Kleine aanpassing maken voor aanmelding. 
-Elli zal alsnog paar mensen benaderen voor dorpsraad. 
-Helga heeft Aimee Veldhoven benaderd om vanuit de Brugpraat zitting te nemen in de dorpsraad. 
Vandaag was zij verhinderd; volgende vergadering zal zij aanwezig zijn. 
 -Inrichting veldje Mr. Bollplein nog niet duidelijk wat bewoners willen. Zie verderop notulen.  
-Voor bloembakken is het dit jaar te laat. Volgend jaar wederom contact met Fluwel hierover. 
-Oldskoel heeft via mail uitleg gegeven over wat zij precies doen voor ouderen/eenzame 
(huiskamerproject).  Helga zal Jessica vragen of zij dit ook in de Brugpraat vermeld wil hebben. 
 Het is een duidelijke uitleg over wat zij precies organiseren. 
-Willy gaat wederom naar de vergadering van Campagne landbouw en transport 13-5-2019. 
-Elli is aanwezig geweest bij boom plantdag. Ook Helga en Willy hebben hier even gekeken. 
-Willy heeft contact gehad met gemeente over glasvezel 
-Willy heeft ons aangemeld voor jaarmarkt 
-Aad is niet bij bijeenkomst Kennemerwind (zonnepanelen) geweest. 
 
3.  Maureen Klaver Meldpunt vangnet en advies GGD  
Maureen komt uitleg geven over wat zij zoal doen bij Meldpunt vangnet en advies van de GGD 
Hollands Noorden. Het werkgebeid zijn de gemeente Schagen, Hollands Kroon, Den Helder en Texel. 
Iedereen die zich zorgen maakt om iemand in zijn of haar buurt kan melding maken.  Je kan dan 
denken aan eenzaamheid/ dementie/verwarring/verslaving etc. Dit kan leiden naar diverse 
hulpsoorten.  Grootste melder is de politie. Er is een folder uitgegeven en een website met 
informatie. www.ggdhn.nl 
 
4. Nieuwe leden+voorzitter dorpsraad + verdeling Social Media 
Helga en Elli gaan komende maand nog een paar mensen benaderen. Hoe we het voorzitterschap 
invulling gaan geven zullen we met elkaar moeten bespreken. Niemand van ons voelt zich geroepen 
voor deze functie. Helga gaat ons na de vakantie echt verlaten. Volgende vergadering zullen we 
hierover met elkaar in discussie moeten hoe we dit gaan oplossen. 
Wat betreft social media, misschien dat één van de nieuwe leden hier voor open staat. En anders zal 
Twitter misschien verdwijnen. Maar ook de website zal moeten worden bijgehouden. Ook dit voor 
volgende vergadering. 

5. Verslag bijeenkomst Mr. Bollplein 17-4-2019 
Elli heeft hier een verslag van gemaakt. Helga maakt een visualisatie van de 3 ideeën  en dit zullen we 
op de jaarmarkt aan de bewoners tonen zodat zij hun voorkeur kunnen uitspreken. Zal daarna 
vervolg krijgen. 
 

http://www.ggdhn.nl/
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6.  Start Campagne team bewustwording landbouw- en transportverkeer 
Hierbij waren aanwezig Helga en Elli. Willy was aanwezig in functie. Zij hielp bij de catering etc. 
Er waren zo’n 50 mensen aanwezig. Het is een goed initiatief en krijgt vervolg op diverse 
evenementen.  Geopperd wordt dat als iedereen zich aan de regels (lees snelheid) houdt het 
probleem er niet zou zijn. Volgende vergadering 13-5-2019. Willy gaat heen. 
 
7.  Glasvezel 
Willy heeft mail contact gehad met gemeente. De glasvezelkabel aanbieders kunnen allemaal een 
vergunning aanvragen. En voor wie het rendabel is om het aan te leggen zal die de kabel aanleggen. 
De gemeente verwacht niet dat er meerdere aanbieders tegelijk ook daadwerkelijk een kabel gaan 
aanleggen. Daar is het te duur voor. 
Helga heeft contact gehad met Alexander op de Weegh van Kabeltex. Dit i.v.m. kosten voor haar 
eigen aanvraag. Kabeltex begint over drie weken met de aanleg in ’t Zand en verwacht begin 2020 
ook te starten in omgeving Burgerbrug. In de kern willen zij 33% behalen en in de buitengebieden 
50%. Fiber NH legt alleen glasvezel in de buitengebieden. Voorgesteld wordt om Kabeltex uit te 
nodigen om op de jaarmarkt bij onze stand te gaan staan. Er heerst nog heel veel onduidelijkheid. 
Willy  zal contact met Kabeltex opnemen hierover. 
 

8.  Situatie school/Grote Sloot  en fietsoversteekplaats Zwanenplein 
Bij Zwanenplein zijn regelmatig “bijna ongelukken” en ook bij de school is de situatie soms 
hachelijk. Voorgesteld wordt om dit mee te nemen in het veldbezoek. Dit is 22 mei 2019 om 
15.00 uur, verzamelen bij parkeerterrein naast Diner Events. Na afloop veldbezoek zijn we 
welkom bij Aad thuis. Helga zal contact opnemen met Frank Watertor voor de 
verkeerstekeningen die destijds zijn ingediend door de verkeerswerkgroep. 
 
9.  CPO project 
Bijeenkomst CPO project met aanwezigheid van Jelle Beemsterboer vindt plaats op maandag 
24-6-2019 (voor onze vergadering). Voorgesteld wordt om dit op het mededelingen bord bij 
de burg te vermelden. Ook zal de jeugd persoonlijk worden benaderd. Door de folder op 
naam te verspreiden. Elli zal de jeugd in beeld brengen hiervoor. Helga zal de folders 
uitprinten voor verspreiding. Ook zal Helga contact opnemen met Jelle over wat er nodig is 
voor de vergadering. Ook kunnen we de folder via Facebook verspreiden. 
 
10.  Jaarmarkt 
Willy heeft kraam geregeld. Voorgesteld wordt om allemaal in een T-shirt te staan met 
hierop “dorpsraad Burgerbrug” zodat duidelijk is waarvoor we staan en wie hierbij hoort. 
Ook kunnen we een “banner” laten maken voor de dorpsraad en deze bij de stand zetten. 
Helga zal zich hier in verdiepen en regelen. 
 
11. Stand van zaken/ wat verder ter tafel komt/ Rondvraag 
Op 27 mei is er een bijeenkomst van de gemeente met alle dorpsraden. Elli, Helga en Willy 
zullen hierbij aanwezig zijn. 
Helga gaat a.s. woensdag op bezoek bij Hans Verheggen. 
Verder geen vragen en mededelingen. 
Helga sluit de vergadering om 22.00 uur.  
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Volgende vergadering is maandag 24 juni 2019 om 20.00 uur. Voorafgaand start om 19.00 
uur de bijeenkomst met Jelle Beemsterboer over CPO project. 
 
 
To do list: 
Elli/Helga: benaderen nieuwe leden 
Iedereen: nadenken over invulling voorzitterschap en website 
Helga:  uitwerken visualisatie ideeën Mr. Bollplein 
Willy:  uitnodigen Kabeltex voor jaarmarkt 
Elli:  In beeld brengen welke jeugd uitnodigen voor CPO project 
Helga:  aanpassen flyer met aanmelding/printen van flyer 
Willy:  mededelingen bord CPO project  
Helga:  t-shirts en banner regelen voor jaarmarkt 
Willy:  bijwonen vergadering landbouw en transport 13-5 
 


